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JULKISUUSLAIN SOVELTAMISALAN LAAJENTAMISTA SELVITTÄVÄN ALATYÖRYHMÄN KOKOUS 4/2021 
 
Aika 14.9.2021 klo 9.00 - 11.00 
 
Paikka Teams- kokous 
 
Osallistujat Olli Mäenpää, professori (pj) 
 Ilpo Nuutinen, hallitusneuvos, valtioneuvoston kanslia 
 Virpi Korhonen, lainsäädäntöneuvos, oikeusministeriö 
 Anu Rajamäki, erityisasiantuntija, valtiovarainministeriö 
 Jarno Liski, toimittaja, Tutkivan journalismin yhdistys ry 
 Klaus Krokfors, hallituksen jäsen, Transparency International ry 
 Pirkka-Petri Lebedeff, johtava lakimies, Suomen Kuntaliitto ry 
 Heidi Alajoki, lainsäädäntöneuvos, oikeusministeriö (sihteeri) 

Anna Saarela, neuvotteleva virkamies, oikeusministeriö (sihteeri) 
Liisa Leppävirta, lainsäädäntöneuvos, oikeusministeriö (sihteeri) 
Asiantuntijat: 

 Karoliina Kiuru, johtaja, Eläketurvakeskus 
 Visa Kronbäck, lakiasiainpäällikkö, Liikennevakuutuskeskus 
 Antti Kivipuro, lakimies, Fingrid oyj 
 Risto Huopaniemi, hallintojohtaja, Finnvera oyj 
 Riikka Korvenoja, Legal Counsel, Traffic Management Finland oy 
 Anneli Tiainen, lakiasiain päällikkö, Suomen Vesilaitosyhdistys ry 
 Jyrki Jauhiainen, lainsäädäntöneuvos, oikeusministeriö 
 
 
ASIALISTA 
 

1 Kokouksen avaaminen  

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 9.00. 

2 Edellisen kokouksen pöytäkirja  

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
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3 Julkisten varojen käyttö 
 
Erityisasiantuntija Anu Rajamäki alusti julkisten varojen käytöstä. Keskusteltiin aihepiiristä muun muassa julkisten 
varojen käytön käsitteestä ja siitä, mitä työryhmän tulisi painottaa tässä teemassa. Todettiin, että valtiovarainmi-
nisteriössä on käynnissä kaksi keskeistä kehittämishanketta: valtionavustustoiminnan kehittäminen – hanke ja 
vaikuttavat julkiset hankinnat –toimenpideohjelma. 

 
 

4 Tapausesimerkkejä asiakirjajulkisuuden merkityksestä 

 

Toimittaja Jarno Liski alusti aiheesta.  Keskusteltiin muun ohella kuntayhtiöiden ja valtionyhtiöiden asemasta 
asiakirjajulkisuuden näkökulmasta.  
 

5 Katsaus alaryhmän työsuunnitelmaan  

Lainsäädäntöneuvos Virpi Korhonen esitteli työryhmälle työsuunnitelmaa. Keskusteltiin kokouksien 5 ja 6 asian-
tuntijakuultavista. Sovittiin, että joulukuun kokouksessa käsitellään katsausta päätyöryhmälle alaryhmän työstä.  
 

6 Muut asiat 

Muita asioita ei ollut.  

7 Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 10.57.  

 


